
Protokół Nr III/3/06
z obrad III zwyczajnej sesji Rady Gminy

w dniu 13 grudnia 2006 roku

Sesję rozpoczęto o godz.16-tej a zakończono o 17.30.
Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Gminy, stwierdzając na podstawie listy 
obecności prawomocnośc obrad.
Obecnych radnych było 13
Radni nieobecni:
1) Dariusz Stasiak
2) Andrzej Przybycień
Przewodnicząca Rady Gminy – powitała radnych, wójta gminy, pracowników Urzędu Gminy, 
sołtysów oraz wszystkich sympatyków rady.
Przypomniała o 25 rocznicy ogłoszenia stanu wojennego. Zaskoczyła nas decyzja, to prawda. 
Jednakże jesteśmy społecznością polską, pada pytanie zasadne czy niezasadne. Było 
ogłoszenie stanu wojennego. Nie nam o tym sądzić. Proszę Państwa, media podają, że ponad 
100 osób zapłaciło najwyższą cenę, udokumentowanych jest 91 ofiar, ok. 10 tys. osób było 
internowanych, a ponad milion szukało schronienia zagranicą i możliwości zarabiania na 
chleb. Tym co zapłacili najwyższą cenę, myślę, że należy  się chwila zadumy. Poprosiła o 
obecnych o powstanie. Minutą ciszy uczczono pamięć tych, co zapłacili najwyższą cenę – 
życie.
Pani Krystyna Podgórska zapytała czy są propozycje do porządku obrad.
Nie zgłoszono.
Przewodnicząca Rady Gminy – przedstawiła porządek obrad.
Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Sprawy regulaminowe:

a) zatwierdzenie porządku obrad.
                   b)przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Gminy. 

2. Interpelacje radnych.
3. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawach:

1) zatwierdzenia taryfa pobór wody z wodociągów gminnych oraz za odprowadzenie ścieków do urządzeń 
gminnych,

2) procedury  opracowania  i  uchwalania  budżetu  Gminy  Przywidz  oraz  rodzaju  i  szczegółowości 
materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi uchwały budżetowej,

3) nadania statutu Urzędowi Gminy w Przywidzu,
4) zwolnienia od opłaty za zgłoszenie zmiany wpisu do ewidencji działalności gospodarczej,
5) nadania nazw ulicy w miejscowości należącej do obrębu ewidencyjnego Przywidz, wieś Przywidz,
6) określenia stawek czynszu dzierżawnego za lokale użytkowe – ośrodki wypoczynkowe,
7) określenia stawek czynszu najmu za lokale użytkowe w gminie Przywidz,
8) określenia minimalnych stawek czynszu dzierżawnego za grunty stanowiące własność gminy Przywidz,
9) poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego oraz podatku od psów w drodze 

inkasa,
10) określenia wzorów formularzy deklaracji i informacji w zakresie podatku od nieruchomości, podatku 

rolnego i podatku leśnego,
11) określenia stawek podatku od środków transportowych w Gminie Przywidz,
12) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie gminy Przywidz,
13) określenia wysokości stawek opłaty miejscowej, terminu płatności i sposobu jej poboru,
14) określenia wysokości stawek opłaty targowej,
15) określenia wysokości stawek podatku od posiadania psów,
16) zwolnień z podatków i opłat lokalnych.
4. Zapytania i wnioski mieszkańców Gminy Przywidz.
5. Wnioski i oświadczenia radnych.
6. Zakończenie obrad. 



Radni jednogłośnie przyjęli w/w porządek obrad.

Ad.2b Przewodnicząca Rady Gminy – zapytała czy są uwagi do protokołu z ostatniej sesji 
Rady Gminy?
Radni uwag nie wnieśli.
Ad.3. Interpelacje radnych.
Nie zgłoszono.
Ad.4. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał:
1) w sprawie zatwierdzenia taryf za pobór wody z wodociągów gminnych oraz za 

odprowadzenie ścieków do urządzeń gminnych – przedstawiła Pani Krystyna Podgórska
i porosiła o opinię komisje.
Pan Jerzy Jusiak – przewodniczący komisji gospodarczej – przedstawił propozycję taryf 
za wodę i ścieki zaproponowane przez komisję:
- zatwierdza się taryfy za pobór 1m3 wody z wodociągów gminnych w wysokości –2 zł,
- zatwierdza się taryfę za odprowadzenie 1m3 ścieków do gminnego kolektora w 

wysokości – 2,60 zł, ścieki dowożone w wysokości 1.90 zł.
     Pan Jerzy Migas – przewodniczący komisji społecznej – powiedział, że opinia co do 
stawek wody i ścieków była zgodna z komisją gospodarczą. Dodał, że proponowane stawki 
przez Panią Wójt były wyższe i tak:

- taryfa za pobór 1m3 wody z wodociągów gminnych była w wysokości – 2.91 zł
- taryfa za odprowadzanie  1m3 ścieków do gminnego kolektora- 4.16 zł
- ścieki dowożone w wysokości – 4.16 zł.

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy – poddała pod głosowanie kolejno zaproponowane 
stawki:
1) za pobór 1m3 wody z wodociągów gminnych w wysokości – 2 zł
Przy 13 głosach „za” radni przyjęli w/w stawkę.
2) stawkę za odprowadzenie  1m3 ścieków do gminnego kolektora w wysokości – 2,60 zł
Przy 13 głosach „za”, radni przyjęli w/w stawkę.
3) za 1m3 ścieków dowożonych w wysokości – 1.90 zł
Uwag nie wniesiono.
Jednogłośnie radni przyjęli w/w stawkę.
Przewodnicząca Rady Gminy – odczytała uchwałę z przegłosowanymi poprawkami.
Radni jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. ( w zał. Uchwała Nr III/11/2006)

Ad.4.2. Projekt uchwały w sprawie procedury opracowania i uchwalania budżetu Gminy 
Przywidz oraz rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych  towarzyszących 
projektowi uchwały budżetowej.
Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Pan Jan Sikorski -  wnioskował, aby nie czytać uchwały, 
gdyż jest długa i radni zapoznali się z nią na posiedzeniach komisji. Wystarczy przedstawić 
główny cel tej uchwały. Również wnioskuje aby nie czytać podstaw prawnych uchwał, gdyż 
one się powtarzają.
Przewodnicząca Rady Gminy-zapytała czy radni wyrażają zgodę na w/w propozycję?
Jednogłośnie radni przyjęli w/w propozycję.
Przewodniczący komisji społecznej – komisja wniosła do uchwały kilka poprawek 
dotyczących terminów i tak w & 6 pkt 5 zmieniono termin z 9 grudnia na 12.12  i w & 7 pkt 6 
zmieniono termin z 5 dni na 9 dni. Zgłosił wniosek formalny aby te poprawki zostały 
uwzględnione.
Przewodnicząca Rady Gminy – poddała pod głosowanie zmianę w & 6 pkt.5 
Radni jednogłośnie zmianę przyjęli.



Następnie radni jednogłośnie przegłosowali poprawkę  w & 7 pkt 6.
Przewodniczący komisji gospodarczej – opinia do projektu uchwały była pozytywna.
Pani Maria Piotrowiak – Skarbnik Gminy – art.. 53 ust.1 ustawy samorządowej stanowi, że 
procedurę uchwalania budżetu oraz rodzaje i szczegółowość materiałów informacyjnych 
towarzyszących projektowi określa Rada Gminy. Dotychczas obowiązywała uchwała z 22 
czerwca 2000 roku, ale w związku ze zmianą ustawy o finansach publicznych wystąpiła 
konieczność dostosowania procedury opracowania i uchwalania budżetu do aktualnie 
obowiązujących przepisów. Dodała że w uchwale nie można powtarzać zapisów ustawy, co 
było w poprzedniej uchwale. Postanowienia tej uchwały powinny odnosić się do spraw 
nieuregulowanych ustawowo. Powinny to być przepisy o charakterze organizacyjno –
technicznym, czyli np.. ustalające terminy, zasady zgłaszania wniosków i korekt oraz 
określające szczegółowość i rodzaj materiałów informacyjnych. Bez zgody wójta, Rada nie 
może wprowadzić w projekcie uchwały budżetowej zmian powodujących zmniejszenie 
dochodów, zwiększenia wydatków. Ta uchwała całkowicie została zmodyfikowana w 
stosunku do poprzedniej. Następnie omówiła terminy jakie występują w uchwale.
Radni uwag nie wnieśli.
Pani Krystyna Podgórska – poddała pod głosowanie w/w uchwałę z poprawkami.
Radni jednogłośnie podjęli w/w uchwałę. ( w zał. Uchwała nr III/12/2006)
Ad.4.3. Przewodnicząca Rady Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie nadania statutu 
Urzędowi Gminy w Przywidzu.
Opinia komisji społecznej i komisji gospodarczej do w/w projektu uchwały była pozytywna.
Radni uwag nie wnieśli.
Przy 13 głosach „za” podjęto w/w uchwałę. ( w zał. Uchwała Nr III/ 13/2006)

Ad.4.4 Pani Krystyna Podgórska – odczytała projekt uchwały w sprawie zwolnienia od opłaty 
za zgłoszenie zmiany wpisu do ewidencji działalności gospodarczej.     
Przewodniczący komisji gospodarczej – Pan Jerzy Jusiak – przedstawił pozytywną opinię 
komisji do w/w uchwały.
Przewodniczący komisji społecznej – Pan Jerzy Migas – powiedział, że projekt w/w uchwały 
uzyskał pozytywną akceptację komisji.
Uwag radni nie wnieśli.
Przewodnicząca Rady Gminy -  kto z Państwa radnych jest za przyjęciem tej uchwały, proszę 
o podniesienie ręki.
Radni jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. ( uchwała Nr III/ 14/2006)

Ad.4.5. Przewodnicząca Rady Gminy -  przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania 
nazw ulicy w miejscowości należącej do obrębu ewidencyjnego Przywidz, wieś Przywidz.
Opinia komisji gospodarczej i komisji społecznej do w/w uchwały była pozytywna.
Pani Wójt Gminy -  w uzasadnieniu do uchwały powiedziała, że problem wynikł w momencie 
gdy jeden z mieszkańców Katarynek chciał zarejestrować działalność gospodarczą na adres w 
Katarynkach. Okazało się, że miejscowości Katarynki nie ma w Wykazie urzędowych  nazw 
miejscowości w Polsce. Nadanie urzędowe nazwy miejscowości Katarynki jest procesem 
długotrwałym  i wiąże się ze złożeniem przez Radę Gminy wniosku  i przygotowanie takiego 
wniosku i złożenie go jest procesem pracochłonnym, wymagającym wielu opracowań i 
konsultacji społecznych i nie gwarantuje pozytywnego rozpatrzenia wniosku  przez 
Ministerstwo Spraw Wewnętrznych i Administracji.
Uwag radni nie wnieśli.
Głosowanie nad w/w uchwałą.
Przy 13 głosach „za”, radni przyjęli w/w uchwałę. ( w zał. Uchwała Nr III/15/2006



Ad.4.6. Przewodnicząca Rady Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie określenia 
stawek czynszu dzierżawnego za lokale użytkowe – ośrodki wypoczynkowe.
Przewodniczący komisji gospodarczej – wyraził opinię komisji, mówiąc, iż standard 
ośrodków wypoczynkowych poprawił się poprzez doprowadzenie kanalizy .  Ponieważ, 
dzierżawcy ośrodków zyskują jakieś profity na odprowadzaniu ścieków, w związku z tym 
komisja gospodarcza postanowiła podnieść zaproponowane stawki i tak:

- ustala się stawki czynszu za dzierżawę 1m2 gruntu zajętego pod ośrodki 
wypoczynkowe  do kwoty 0,35 zł ( propozycja Pani Wójt była 0,33 zł)

- w & 1 ust.1 pkt 2 ustala się stawki czynszu za dzierżawę obiektów wypoczynkowych 
rocznie w kwocie 4% wartości dzierżawionych obiektów przeszacowanych przez 
wskaźnik inflacji . ( propozycja Pani Wójt była 2% ).

Wiążę się to z podniesieniem standardu w ośrodkach.
Przewodniczący komisji społecznej – komisja przychyliła się do propozycji komisji 
gospodarczej.
Pani Krystyna Podgórska – poddała pod głosowanie kolejno zaproponowane zmiany w 
uchwale.
- za zmianą stawki czynszu do kwoty 0,35 zł  w & 1 ust.1 pkt 1 głosowało 13 radnych.

- za zmianą stawki czynszu do kwoty 4% w & 1 ust.1 pkt 2  głosowało 13 radnych.
Innych uwag nie wniesiono.
Przewodnicząca Rady Gminy – podała pod głosowanie w/w uchwałę z przegłosowanymi 
poprawkami.
Radni jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. ( w zał uchwała Nr III/16/2006)

Ad.4.7. Pani Krystyna Podgórska – odczytała projekt uchwały w sprawie określenia stawek 
czynszu najmu za lokale użytkowe w gminie Przywidz.
Pan Jerzy Jusiak – od 4 lat Rada Gminy stawki czynszu najmu przeszacowywała o inflację. 
Komisja gospodarcza zaproponowane stawki nieco podniosła i tak:

- w & 1 ust.1 punkt 1 stawki czynszu za 1m2  powierzchni lokalu użytkowego – kiosku 
spożywczego w Przywidzu  zaproponowano w kwocie 5.30 zł miesięcznie. Komisja 
proponuje stawkę podnieść do kwoty 5.50 zł

- w & 1 ust.1 pkt 2 zaproponowano stawkę w wysokości 9,23 zł. Komisja podniosła 
stawkę do kwoty 9.50 zł

- w & 1 ust.1.pkt 3 za najem 1m2 lokalu użytkowego w budynku ośrodka zdrowia 
zajętego pod aptekę oraz na świadczenie innych usług zaproponowano kwotę 9,23 zł.
Komisja proponuje stawkę w wysokości: 9.50 zł.

- w & 1 ust.1 pkt 4 za najem 1m2 pow. piwnicy w budynku ośrodka zdrowia w kwocie 
4.24 zł . Komisja proponuje stawkę podnieść do kwoty 4.50 zł

- w p 1 ust.1 pkt 5 za najem 1m2 lokalu użytkowego w budynku Urzędu Gminy 
zaproponowano stawkę w wysokości 42.44 zł. Komisja proponuje stawkę w 
wysokości – 43 zł

Przewodnicząca Rady Gminy – poddała pod głosowanie kolejno zaproponowane zmiany w 
uchwale wniesione przez komisję gospodarczą.
Radni głosowali za zmianą w & 1 ust.1
- w punkcie 1 - 13  „za”
- w punkcie 2 - 13  „za”
- w punkcie 3 - 13  „za”
- w punkcie 4 - 13 „za”
- w punkcie 5 - 13 „za”
Innych uwag nie wniesiono.



Za przyjęciem uchwały z wniesionymi poprawkami głosowało 13 radnych. ( w zał. Uchwała 
nr III/ 17/2006)

  
Ad.4.8 Pani Krystyna Podgórska – przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia 
minimalnych stawek czynszu dzierżawnego za grunty stanowiące własność gminy Przywidz. 
Przewodniczący komisji gospodarczej- komisja zaakceptowała projekt uchwały z jedną 
poprawką tj. w & 1 ust.1 w punkcie 2 proponuje podwyższyć stawki czynszu za grunty 
dzierżawione na cele letniskowe  z proponowanej kwoty 0.33 zł do kwoty 0.50 zł.
Pan Jerzy Migas – komisja społeczna podziela głos komisji gospodarczej i zaakceptowała 
proponowane zmiany.
Przewodnicząca Rady Gminy – poprosiła radnych o podjęcie decyzji  w sprawie poprawki w 
& 1 w ust.1 w punkcie 2. Kto jest za przyjęciem tej poprawki?
Jednogłośnie radni przyjęli w/w poprawkę.
Radni innych uwag nie wnieśli.
Pani Krystyna Podgórska – poddała pod głosowanie w/w uchwałę ze zmianą.
Przy 13 głosach „za”, radni podjęli w/w uchwałę ( w zał. Uchwała Nr III/ 18/2006)

Ad.4.9. Przewodnicząca Rady Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie poboru podatku 
od nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego oraz podatku od psów w drodze inkasa.
Opinie komisji gospodarczej i społecznej do w/w uchwały były pozytywne.
Radni uwag nie wnieśli
Przy 13 głosach „za” podjęto w/w uchwałę. ( w zał. Uchwała nr III/19/2006

Ad.4.10. Pani Krystyna Podgórska – przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia 
wzorów formularzy deklaracji i informacji w zakresie podatku od nieruchomości, podatku 
rolnego i podatku leśnego.
Opinie komisji gospodarczej i społecznej do w/w uchwały były pozytywne.
Uwag nie wniesiono.
Radni jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. ( w zał. Uchwała Nr III/20/2006)

Ad.4.11. Projekt uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych w 
gminie Przywidz.
Wiceprzewodniczący Rady Gminy – zaproponował, aby nie odczytywać tej uchwały, gdyż są 
tu tabele i radni analizowali uchwałę na komisjach.
Przewodnicząca Rady Gminy – poddała pod głosowanie w/w propozycję.
Radni jednogłośnie przyjęli w/w propozycję.
Opinie komisji społecznej i gospodarczej do w/w uchwały były pozytywne.
Radni uwag nie wnieśli.
Przystąpiono do głosowania uchwały.
Przy 13 głosach „za”, radni podjęli w/w uchwałę. ( w zał. Uchwała nr III/21/2006)
Ad.4.12 Przewodnicząca Rady Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy Przywidz.
Komisja gospodarcza nie wniosła zmian i wyraziła opinię pozytywną.
Komisja społeczna również zaakceptowała projekt uchwały bez zmian.
Uwag nie wniesiono.
Przystąpiono do głosowania
Przy 13 głosach „za” radni przyjęli w/w uchwałę. ( w zał. Uchwała Nr III/22/2006

Ad.4.13. Pani Krystyna Podgórska – przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia 
wysokości stawek opłaty miejscowej, terminu płatności i sposobu jej poboru.



Komisje Rady zaakceptowały w/w uchwałę bez uwag.
Innych uwag nie wniesiono.
Przewodnicząca Rady Gminy – poddała pod głosowanie w/w uchwałę.
Radni jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. ( w zał uchwała Nr III 23/2006)

Ad.4.14. Przewodnicząca Rady Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia 
wysokości stawek opłaty targowej.
Pan Jerzy Jusiak – komisja stwierdziła, że podział  od zajętej powierzchni  od 2m do 4 m jest 
niepotrzebny. Komisja proponuje podział na dwie kategorie do 10 m2 i powyżej 10m2. 

- ustala się dzienną stawkę opłaty targowej od zajętej powierzchni do 10m2 włącznie – 
15 zł,

- ustala się dzienną stawkę opłaty targowej od zajętej powierzchni powyżej 10 m2 – 25 
zł.

Pan Jerzy Migas – komisja poparła propozycję komisji gospodarczej.
Pani Krystyna Podgórska – poddała pod głosowanie poprawki i tak:
W & 1 – wykreślenie tiretu pierwszego.
Jednogłośnie przyjęto poprawkę.
W & 1 – drugi tiret brzmi: od zajętej powierzchni do 10 m2 włącznie – 15 zł,
Jednogłośnie przyjęto w/w poprawkę.
W & 1 – wykreślenie trzeciego tiretu
Jednogłośnie przyjęto w/w poprawkę.
W & 1 – w tirecie czwartym zapis od zajętej powierzchni powyżej 10m2 – 25 zł.
Jednogłośnie przyjęto w/w poprawkę.
Innych uwag radni nie wnieśli.
Przewodnicząca Rady Gminy – poddała pod głosowanie uchwałę z przegłosowanymi 
poprawkami .
Jednogłośnie radni przyjęli   w/w uchwałę. ( w zał. Uchwała nr III/24/2006

Ad.4.15. Przewodnicząca Rady Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od posiadania psów.
Opinia komisji społecznej i gospodarczej była pozytywna, bez uwag.
Uwag do w/w uchwały nie wniesiono.
Głosowanie nad uchwałą.
Przy 13 głosach „za” radni przyjęli w/w uchwałę. ( w zał.III/25/2006)

Ad.4.16 Przewodnicząca Rady Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zwolnień z 
podatków i opłat lokalnych.
Opinie komisji do w/w uchwały były pozytywne.
Radni uwag nie wnieśli.
Przy 12 głosach „za” i 1 „wstrzymującym”, podjęto w/w uchwałę. ( w zał Nr III/ 26/2006)

Ad.5. Zapytania i wnioski mieszkańców Gminy Przywidz.
1) Wójt Gminy –   przekazała informacje dot. zadań inwestycyjnych, które są realizowane w 

Gminie w ostatnim kwartale i które zostały zakończone. ( w zał.)
2) Wiesław Spisak –   sołtys sołectwa Stara Huta – apelował do Rady aby przy ustalaniu 

budżetu lub innych spraw dot. sołectwa, brali pod uwagę opinię sołtysów. Jego zdaniem 
powinien być ustalony harmonogram, aby sołtysi mogli współuczestniczyć i zgłaszać 
swoje potrzeby.    



3) Pani Maria Ścibek- w   nawiązaniu do tego co powiedział Pan Spisak, pytała kiedy radni 
będą mogli poinformować sołtysów i mieszkańców o terminach przyjęć swoich 
wyborców i w jakich godzinach.

4) Pani Anna Kubiak – sekretarz gminy -    jest przygotowywana informacja, dzisiaj tę sprawę 
omawialiśmy z Panią Przewodniczącą . Będzie krótka informacja o tym gdzie będzie 
kontakt z radnym, w jakim terminie przyjmuje i o której godzinie. 

5) Wójt Gminy –   radni zadeklarowali się, że raz w miesiącu po godzinie w Urzędzie Gminy 
będą pełnić dyżury. Za taką inicjatywę, Pani Wójt podziękowała radnym, bo do tej pory 
właściwie tego nie było.

6) Przewodnicząca Rady Gminy -    dodała, że będą to najprawdopodobnie środy, gdyż Urząd 
pracuje do godz. 17-tej.

7) Pani Maria Pellowska -    pytała o sprawę wodociągu w Piekle Górnym.
8) Wójt Gminy –   wykonujemy inwestycję na kwotę 100 tys. zł. Będzie również 

modernizacja ujęcia wodnego.
9) Pan Grzegorz Stanglewicz – w    tym roku przewidujemy jeszcze wykonanie 1200 m nitki, 

zaplanowana jest cała wieś. Zejście będzie do Pana Hirsza. W przyszłym roku wodociąg 
będzie kończony, jego podłączenie będzie albo do hydroforni w Borowinie albo do 
hydroforni w Piekle Górnym. Zależeć będzie to od środków, od radnych i koncepcji 
zwodociągowania gminy.

10) Pan Hubert Dey – sołtys Marszewa-   pytał o wykonany częściowo wodociąg w Ząbrsku 
Górnym, gdyż otrzymał pismo od Starostwa, że zezwolenie na budowę jest nieważne.

11) Pan Grzegorz Stanglewicz –   jeśli chodzi o wodociąg, był budowany w zeszłym roku. 
Wystąpiliśmy z projektem zamiennym i powstała sytuacja, że uchylane jest stare 
pozwolenie i będzie wydane nowe pozwolenie. Wszystko jest zgodne z prawem 
budowlanym. Takie są procedury. 

12) Pan Wiesław Spisak –   czy będzie spotkanie ze sołtysami odnośnie projektu budżetu.
13) Wójt Gminy –   po sesji ustalimy, kiedy sołtysi mogą się spotkać, podobnie spotykaliśmy 

się w poprzedniej kadencji. Projekt budżetu będzie omawiany przez radę. Radni będą 
omawiać projekt budżetu na komisjach, które są otwarte i Pani Wójt zaprosiła sołtysów, 
aby przyszli na posiedzenia komisji i brali w nich aktywny udział.

14) Pan Spisak –   czy jest harmonogram prac komisji rady?
15) Przewodnicząca Rady Gminy –   jest to III sesja i natłok pracy był duży. Jako rada chcemy, 

aby sołtysi włączyli się do pracy i współdecydowali w ważnych sprawach gminy.
Poinformowała, że 28.12.2006r. o godz. 16-tej odbędzie się sesja Rady Gminy 
Natomiast posiedzenie komisji społecznej odbędzie się w dniu 27.12. o godz.11-tej i w 
tym samym dniu odbędzie się posiedzenie komisji gospodarczej o godz. 16-tej.

16) Pan Andrzej Steege –   prosił o zamieszczenie na stronie przywidzkiej krótkiej informacji 
dot. planów zagospodarowania przestrzennego gminy Przywidz, gdyż bardzo dużo pytań 
w tej sprawie jest na forum.  

17) Wójt Gminy -    przygotujemy informację dla sołtysów i dla radnych odnośnie planów 
zagospodarowania przestrzennego gminy, na jakim etapie jesteśmy, być może już na 
najbliższym spotkaniu.

Ad.6. Wnioski i oświadczenia radnych.
Nie zgłoszono.
Ad.7. Pani Krystyna Podgórska - złożyła życzenia świąteczne radnym, sołtysom i gościom.
Zakończyła obrady III zwyczajnej sesji Rady Gminy Przywidz.

Protokół sporządziła:
Gabriela Pożoga
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